

# 會務報告 Announcements 08-15-2021

1. 本主日 (8月15日) 有教會家庭時間。歡迎大家來參加。

This Sunday (8/15), we will have a church family time. Everyone is welcome to join.

2. 長執同工會將於8月21日就我們教會是否從9月份重開實體聚會做出決定。請大家在禱告中一同尋求主的帶領。

On August 21, the ED Board is going to make a decision on whether MGC is going to resume the in-person Sunday service starting from September. Please pray for the Lord's guidance.

# 會務報告 Announcements 08-15-2021

3. 下個主日 (8月22日) 下午3:00–6:00，我們將在Black Hill公園的涼亭A舉辦活動，鼓勵大家盡量邀請福音朋友一起參加。教會將提供分裝好的晚餐便當，大家無需自帶食物，可以選擇在公園野餐，或將餐盒帶回家享用。為了保證健康和 safety，除了遵行 CDC 戶外活動的相關指示外，還請大家儘量戴口罩。

The church will be having an outdoor activity on August 22 (Sunday) at Black Hill Regional Park, shelter A, from 3:00 – 6:00pm. All are encouraged to bring seeker friends to join this event. You are not required to bring any food. The church will provide boxed dinner for everyone. You can either choose to bring your meal home or stay and enjoy it in the park. For health safety concerns, aside from following CDC guidelines for outdoor gatherings, we also strongly recommend everyone to wear a face mask.

# 會務報告 Announcements 08-15-2021

4. 我們教會將於8月底舉辦第二期"幸福小組"聚會，並從7月17日開始有為期6週的傳福音同工訓練。鼓勵大家都來參與這次全教會的傳福音事工，也求神藉著我們使更多的人因信耶穌基督而蒙福!

We are going to have a second Happiness Group Ministry starting from the end of August. From July 17, we have started a 6-week evangelism training. We highly encourage everyone to join this whole-church evangelism ministry. May the Lord use each one of us to bless many more people with the gospel of the Lord Jesus Christ.

# 會務報告 Announcements 08-15-2021

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 2.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

**A 班車** 8/28 ~ 10/16/2021

每週六上午九點半到十點半 (美東時間)

**B 班車** 8/29 ~ 10/17/2021

每週日下午三點半到四點半 (美東時間)

*\*\*\* 您可選擇免費搭乘兩班次中的一個列車 \*\*\**



Zoom ID: 283 390 5153 Passcode: 392766

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>  
聯絡 幸福列車長: [Happiness@MarylandGospelChurch.org](mailto:Happiness@MarylandGospelChurch.org) 電話: (240) 292-9245



# 會務報告 Announcements 08-15-2021

5. 本週"讀經計劃"：背誦經文是雅各書1:27 "在神我們的父面前，那清潔沒有玷污的虔誠，就是看顧在患難中的孤兒寡婦，並且保守自己不沾染世俗。" 每日閱讀經文是以西結書25-29章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: Bible memory verse is James 1:27 "Religion that God our Father accepts as pure and faultless is this: to look after orphans and widows in their distress and to keep oneself from being polluted by the world." Daily Bible reading: Ezekiel 25-29.